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Protokół z II sesji Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 20 czerwca 2024 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad II sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodniczący rozpoczął obrady o godzinie 10.03. W posiedzeniu wzięło udział 13 

radnych.  

W momencie rozpoczęcia obrad obecność przedstawiała się następująco: 

1. Piotr Bury 

2. Wojciech Buzek 

3. Angelika Hic 

4. Mateusz Klisowski nieobecny 

5. Zdzisław Kocik nieobecny 

6. Marian Kutasiewicz 

7. Karolina Malec 

8. Katarzyna Mazepa 

9. Joanna Ostrowska 

10. Adrian Przybyłek nieobecny 

11. Robert Pyziak 

12. Krzysztof Serwatka 

13. Grzegorz Stachera 

14. Zbigniew Staniek 

15. Elżbieta Suppan 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad II sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Pani wójt wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad 3 projektów uchwał: 

- w sprawie zmiany uchwały Nr L/260/2023 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 grudnia 

2023 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2024 r.  

- w sprawie zmiany uchwały Nr L/259/2023 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 grudnia 

2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024 – 2030. 

- w sprawie emisji obligacji.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad II sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez panią wójt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Piotr Bury, Wojciech Buzek, Angelika Hic, Marian Kutasiewicz, Karolina Malec, Katarzyna 

Mazepa, Joanna Ostrowska, Robert Pyziak, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew 

Staniek, Elżbieta Suppan 

NIEOBECNI (3) 

Mateusz Klisowski, Zdzisław Kocik, Adrian Przybyłek 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z I sesji Rady Gminy w Przewozie. Radni nie 

zgłaszali uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Piotr Bury, Wojciech Buzek, Angelika Hic, Marian Kutasiewicz, Karolina Malec, Katarzyna 

Mazepa, Joanna Ostrowska, Robert Pyziak, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew 

Staniek, Elżbieta Suppan 

NIEOBECNI (3) 

Mateusz Klisowski, Zdzisław Kocik, Adrian Przybyłek 

Godz. 10.05 na obrady przybył radny Adrian Przybyłek.  

Pkt 4. Interpelacje i zapytania 

Radna Angelika Hic oraz radna Elżbieta Suppan złożyły interpelacje pisemne. 

Radny Zbigniew Staniek złożył pisemne zgłoszenie w sprawie przeprowadzenia 

pielęgnacji drzew rosnących w pasie drogi powiatowej relacji Dobrochów – Przewóz.  

5. Pozyskiwanie i wykorzystanie środków finansowych z Unii Europejskiej na rzecz 

realizacji zadań w gminie Przewóz. 

Informację przedstawiła pani skarbnik. Środki jakie pozyskano, wpłynęły do budżetu 

gminnego w roku ubiegłym, dotyczyły Programu Współpracy Interreg VA Brandenburgia -

Polska w ramach celu Europejska Współpraca Terytorialna, dla projektu pt. „Rycerskie 

spotkania na Łuku Mużakowa Światowy Geopark UNESCO Łuk Mużakowa szansą na rozwój 

regionu”, a kwota dofinansowania wynosiła 26.785,58 zł. 

Pkt 6. Debata nad raportem o stanie gminy. 

a) Raport o stanie gminy. 
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Przewodniczący poinformował, że raport został przekazany do rady gminy w terminie 

ustawowym i radni mieli czas, aby się z nim wnikliwie zapoznać.  

Nikt z mieszkańców gminy nie zgłosił w wyznaczonym terminie  chęci wzięcia udziału 

w debacie.  

Przewodniczący poprosił radnych o przystąpienie do debaty nad raportem.  

Radni nie zabierali głosu w debacie.  

b) Projekt uchwały w sprawie udzielenia wójtowi wotum zaufania. 

Projekt przedstawił sekretarz.  

Radni nie mieli uwag do przedstawionego projektu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Bury, Wojciech Buzek, Angelika Hic, Marian Kutasiewicz, Karolina Malec, Katarzyna 

Mazepa, Joanna Ostrowska, Adrian Przybyłek, Robert Pyziak, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Elżbieta Suppan 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Klisowski, Zdzisław Kocik 

Pkt 7. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 r. oraz informacji o stanie 

mienia komunalnego gminy Przewóz. 

Przewodniczący rady poinformował, że sprawozdanie zostało przedłożone dla rady 

gminy w ustawowym terminie oraz zostało omówione na posiedzeniach wszystkich komisji 

stałych rady.  

Następnie przewodniczący poprosił Komisje Rewizyjną o przedstawienie opinii do 

powyższego sprawozdania.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał pozytywną opinię do sprawozdania 

budżetu gminy Przewóz za 2023 r.  

Następnie pani skarbnik odczytała pozytywną opinię do w/w sprawozdania wydaną 

przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Zielonej Górze.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek skierowany do rady w sprawie 

udzielenia absolutorium wójtowi gminy Przewóz z tytułu wykonania budżetu gminy za 2023 r.  

Wiceprzewodnicząca rady odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze o wniosku komisji rewizyjnej.  
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a) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r. 

Pani skarbnik odczytała treść w/w projektu. 

Radni nie zgłaszali uwag.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Bury, Wojciech Buzek, Angelika Hic, Marian Kutasiewicz, Karolina Malec, Katarzyna 

Mazepa, Joanna Ostrowska, Adrian Przybyłek, Robert Pyziak, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Elżbieta Suppan 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Klisowski, Zdzisław Kocik 

b) Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Przewóz z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2023 r. 

Projekt odczytała pani skarbnik, a jego przyjęcie jest równoznaczne z udzieleniem 

wójtowi absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2023 r.  

Radni nie zgłaszali uwag.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Bury, Wojciech Buzek, Angelika Hic, Marian Kutasiewicz, Karolina Malec, Katarzyna 

Mazepa, Joanna Ostrowska, Adrian Przybyłek, Robert Pyziak, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Elżbieta Suppan 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Klisowski, Zdzisław Kocik 

Pkt 8. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Przewóz na lata 2024-2034. 

Projekt odczytała Kierownik OPS w Przewozie. Założenia przyjęte w strategii były 

omawiane przez wszystkie komisje stałe rady na ich posiedzeniach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Bury, Wojciech Buzek, Angelika Hic, Marian Kutasiewicz, Karolina Malec, Katarzyna 

Mazepa, Joanna Ostrowska, Adrian Przybyłek, Robert Pyziak, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Elżbieta Suppan 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Klisowski, Zdzisław Kocik 

b) Projekt w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Z uwagi na przeoczenie, na pierwszej sesji nie został wybrany przewodniczący tej 

komisji. Dlatego należy podjąć uchwałę w tej sprawie, ponieważ to rada gminy wybiera 

przewodniczącego w/w komisji. 

Zaproponowano na to stanowisko kandydaturę radnego Zbigniewa Stańka, który 

wyraził zgodę.  

Projekt przedstawił sekretarz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Piotr Bury, Wojciech Buzek, Angelika Hic, Marian Kutasiewicz, Karolina Malec, Katarzyna 

Mazepa, Joanna Ostrowska, Adrian Przybyłek, Robert Pyziak, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Elżbieta Suppan 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Staniek 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Klisowski, Zdzisław Kocik 

c) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr L/260/2023 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 

grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2024 r. 

Po wprowadzeniu zmian plan dochodów budżetu gminy będzie wynosił 44.149.945,92 

zł, a plan wydatków 48.266.635,92. 

Konieczność zmiany wynikała przede wszystkim z uwagi na przyznanie dla gminy 

dotacji na realizację programu polegającego na przeprowadzeniu na terenie gminy 

inwentaryzacji wyrobów zawierających azbest. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Bury, Wojciech Buzek, Angelika Hic, Marian Kutasiewicz, Karolina Malec, Katarzyna 

Mazepa, Joanna Ostrowska, Adrian Przybyłek, Robert Pyziak, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Elżbieta Suppan 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Klisowski, Zdzisław Kocik 

d) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr L/260/2023 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 

grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2024 r. 

Pani skarbnik wyjaśniła, że wprowadzenie tego projektu pod dzisiejsze obrady było 

związane z zaakceptowaniem przez poszczególne komisje rady propozycji emisji obligacji na 

sfinansowanie inwestycji gminnych, m.in. na modernizację SUW w Dąbrowie Łużyckiej oraz 

wymianę sieci wodociągowej w Sanicach i Sobolicach, a także na remonty i budowy dróg 

gminnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Bury, Wojciech Buzek, Angelika Hic, Marian Kutasiewicz, Karolina Malec, Katarzyna 

Mazepa, Joanna Ostrowska, Adrian Przybyłek, Robert Pyziak, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Elżbieta Suppan 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Klisowski, Zdzisław Kocik 

e) Projekt zmiany uchwały nr L/259/2023 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 grudnia 

2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2030. 

Powyższe zmiany muszą zostać wprowadzone ze względu na planowaną emisję 

obligacji. Ponieważ będzie to znacząca zmiana dla prognozy finansowej gminy na najbliższe 

lata.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Bury, Wojciech Buzek, Angelika Hic, Marian Kutasiewicz, Karolina Malec, Katarzyna 

Mazepa, Joanna Ostrowska, Adrian Przybyłek, Robert Pyziak, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 
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Stachera, Zbigniew Staniek, Elżbieta Suppan 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Klisowski, Zdzisław Kocik 

f) Projekt w sprawie emisji obligacji. 

Projekt przedstawiła pani skarbnik. Planowane jest emitowanie obligacji na łączną 

kwotę 2.000.000,00 zł.  

Jeśli rada podejmie dziś tę uchwałę,  to w następnej kolejności trzeba uzyskać 

pozytywną opinię RIO, w kierunku możliwości spłaty przez gminę takiego zadłużenia. Jeśli 

będzie opinia pozytywna to wtedy zostanie podpisana umowa z konkretnym bankiem na 

wyemitowanie obligacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Bury, Wojciech Buzek, Angelika Hic, Marian Kutasiewicz, Karolina Malec, Katarzyna 

Mazepa, Joanna Ostrowska, Adrian Przybyłek, Robert Pyziak, Krzysztof Serwatka, Grzegorz 

Stachera, Zbigniew Staniek, Elżbieta Suppan 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Klisowski, Zdzisław Kocik 

Pkt 9. Sprawy różne. 

Radny Zbigniew Staniek poprosił, aby o przerwach w dostawie wody lub jej 

niezdatności do spożycia, dostarczanej z wodociągu z Dąbrowy Łuż., powiadamiać radnych 

i sołtysów miejscowości, które są zasilane tym wodociągiem.  

Kolejne pytanie radnego dotyczyło ostatniego terminu płukania sieci wodociągowej na 

terenie gminy.  

Kierownik Referatu Gospodarki poinformował, że sieć jest po takim płukaniu, poza tym 

jeśli widać jakieś zachwiania w jakości wody to od razu są podejmowane niezbędne czynności. 

Na chwilę obecną jest wszystko w odpowiednich normach.  

Radna Elżbieta Suppan poprosiła o zreferowanie jak wygląda sprawa zabezpieczenia 

budynku „pałacyku” w centrum Straszowa. 

Kierownik odpowiedział, że bardzo ciężko było dotrzeć do właścicieli budynku 

ponieważ to osoby z centralnej Polski. Zaangażowane w tę sprawę są też inne, kompetentne 

w tej kwestii instytucje. Z informacji jakie udało się pozyskać to jedna jest taka, że właściciele 
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tego budynku planują jego sprzedaż. Jednak do tego czasu mają zadbać o zabezpieczenie tego 

budynku.  

Radna powiedziała, że ta sprawa jest bardzo pilna ze względu na bezpieczeństwo 

mieszkańców, którzy tamtędy przechodzą.  

Radny Robert Pyziak zapytał dlaczego gmina nie kosi terenów przy świetlicach. 

Pani wójt odpowiedziała, że było niedawno spotkanie z sołtysami i było tam 

wyjaśnione, że gmina ma ograniczone możliwości pracownicze, żeby można było sobie 

pozwolić na koszenie na praktyczniej każdej wiosce. Dlatego pani wójt poprosił sołtysów 

o współpracę. W zamian za swobodne korzystanie ze świetlic i terenów przyległych przez 

sołectwa lub inne organizacje działające na wioskach, mieszkańcy będą dbać o tereny przyległe 

do świetlic lub tereny rekreacyjne.  

Radny zgłosił, że nie każda wioska ma sprzęt odpowiedni do koszenia.  

Wójt odpowiedziała, że paliwo i sprzęt gmina udostępni bez problemu, tylko należy 

zgłaszać takie potrzeby.  

Radny Krzysztof Serwatka zgłosił konieczność pilnego zabezpieczenia budynku na ul. 

Kościelnej, który jest w złym stanie technicznym oraz poprosił o wyrównanie wszystkich dróg 

gruntowych Przewozie.  

Przewodniczący rady wypowiedział się w temacie braku współpracy ze strony 

Starostwa Powiatowego w Żarach, jak również ze strony radnych powiatowych z terenu gminy 

Przewóz.  

Pani wójt powiedziała, że planowane jest spotkanie włodarzy gmin ze starostą więc ona 

podejmie dyskusję na temat problemów jakie pojawiają się w gminie, a są do załatwienia 

w kompetencji starostwa.  

Pkt 10. Zamknięcie obrad II sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodniczący zakończył posiedzenie o godzinie 11.05. 

 

       Przewodniczący Rady Gminy 

               Grzegorz Stachera 

 

 

 

  

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 


